

Protokoll styrelsemöte 2024-07-29

Styrelsemöte Grytans gårdsägarförening den 29/7 2024 kl. 19.00 på LIR Teknik.

Närvarande

Lars-Erik Söderström
Ove Olofsson
Anton Sandström
Ulf Jonsson
~~Monica Körner~~
Albin Klang

§ 1 Mötets öppnande

Lars-Erik hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Mötessekreterare

Sekreteraren är närvarande och för protokoll under mötet.

§ 3 Justerare: Ordförande jämte vice ordförande

Protokollet justeras av ordförande och vice ordförande.

§ 4 Föregående mötesprotokoll; styrelsemöte 20240522

Föregående protokoll gicks igenom utan kommentarer.

§ 5 Godkännande av dagordning

Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen.

§ 6 Ekonomi

- Medlemsintäkter / Medlemsmatrikel
62 inbetalningar hittills 202, totalt 18600 SEK. Påminnelser ska skickas till de som ej betalat.
Medlemsmatrikeln ska uppdateras för att enkelt hålla koll på vilka som betalat, påminnelser går ut i samband med kallelse till höstfesten.
Bidrag 9830 SEK från kommunen har inkommit.
- Kassa
Kassan uppgår i dagsläget till ca 68 647,68 SEK.
- Kommande fakturor
Faktura från Z-signaler på belysningsunderhåll á cirka 18 000 SEK, + eventuellt cirka 9000 SEK vid extra körning.
Utlägg för årsmötet, cirka 500 SEK.
Eventuell subventionering av höstfest 2024, cirka 4 000 SEK.
Kostnadsersättningar till styrelsen totalt 3998 SEK.

§ 7 Väglyset

- Fel och brister
Ove kör en runda ikväll och kollar status på belysningspunkterna.
Albin rapporterar att KV16, LG01 och PG01 inte lyser.
KJ36 verkar vara åtgärdad, blinkar inte längre.

KV14 saknar märkning.

PG12 lutar mycket, riktas i egen regi av föreningen med hjälp av Huddig m fl i början av augusti.

- Underhållsavtalet

Löper till 2025-02-28. Preliminär ståndpunkt är att vi inte förlänger det utan sköter underhållet i egen regi framöver, diskuteras på nästa styrelsemöte.

- Bidrag för konvertering till LED

L-E bevakar ansökan (nytt ärende nr: KC202420840), L-E har fått återkoppling som dock inte gav något. L-E försöker få till ett fysiskt möte med ansvarig på kommunen, nära i tid med nästa styrelsemöte.

Vi har 32 st trästolpar som skulle behöva bytas till stål, kommunen kan ibland få stolpar över som lysföreningar kan få ta del av. Albin har haft kontakt med kommunen som håller på att starta upp en e-tjänst under året för att anmäla intresse av begagnade stolpar (dock utan fundament).

§ 8 Aktivitetsgruppen

- Höstfest den 24/8. Samma koncept som tidigare, familjevänligt på dagtid som övergår i fest på kvällen. Grillning blir temat, Anton har tillgång till en jätte-grill. Extra årsmöte för fastställande av nya stadgar. Ove tar fram förslag till inbjudan som L-E och Ulf kollar på och skickar ut till styrelsen för ok innan utskrift och bladning, samt stadgeändringen. Plats oklar, L-E kollar fotbollsgolfen som alternativ 1 och hembygdsgårdens loge som alternativ 2. Eftersom festen blir gratis ska det på inbjudan stå att man får betala 100 kr om man inte kommer (med tanke på att inköp av mat baseras på antalet anmälningar). Önskvärt att få in folk i aktivitetsgruppen, kanske möjligt i samband med festen.

§ 9 Övriga frågor

- LIR teknik kan vid behov husera kommande årsmöte.

§ 10 Nästa möte

Nästa möte hålls den 13/8 kl 19.00 på Teams.

§ 11 Mötets avslutande

Ordföranden tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet Ulf Jonsson

Justerare Lars-Erik Söderström

Justerare Ove Olofsson